

Ref : ADM/LMN/2022/28 : المرجع
Date: 27/06/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : جزيرة ياس، أبوظبي

Subject : Fireworks Display at Yas Bay

الموضوع : عروض الألعاب النارية في خليج ياس

Please be informed that, multiple fireworks will be organized to celebrate the auspicious occasion of Eid-ul Adha at Yas Bay area as illustrated in the attached map.

يرجى العلم أنه سيتم تنظيم العديد من الألعاب النارية للاحتفال بمناسبة عيد الأضحى المبارك وذلك في منطقة خليج ياس وكما هو موضح بالخريطة المرفقة.

The fireworks display will take place for the three (3) days of Eid-ul Adha expecting to starting from Saturday 9th July untill Monday 11th of July 2022, each fire display will start at 09:00 pm and last for four (4) minutes each day.


ستستمر عروض الألعاب النارية لمدة ثلاثة (3) أيام عيد الأضحى المتوقع بدءاً من يوم السبت 9 يوليو حتى يوم الاثنين 11 يوليو 2022 وستكون المدة الزمنية المخصصة لكل عرض من عروض الألعاب النارية حوالي أربعة (4) دقائق بدءاً من الساعة 09:00 مساءً.

In order to preserve safety of waterways users, entry and sailing will be prohibited in the fireworks display area during the period between 08.00pm until 10:00 pm on each day stated above and as indicated within the attached schedule.

حفاظاً على سلامة مستخدمي الممرات المائية، سيتم حظر الدخول والإبحار في منطقة عروض الألعاب النارية خلال الفترة من الساعة 08:00 مساءً حتى 10:00 مساءً في كل يوم من الأيام المذكورة عاليه وكما هو مدون بالجدول المرفق.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay away from the fireworks area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطه والحذر والبقاء بعيداً عن منطقة الألعاب النارية واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Yas Bay Fire work Display Location Map

